
REPUBLIKA HRVATSKA  

GRAD KARLOVAC 

OSNOVNA ŠKOLA DRAGOJLE JARNEVIĆ 

RADIĆEVA 31 

47000 KARLOVAC 

Tel.: 047/614-599 

 

KLASA: 600-04/23-03/10 

URBROJ: 2133-67-23-1 

Karlovac, 20.10.2023. godine 

 

Temeljem članka 45. Statuta Osnovne škole Dragojle Jarnević, Karlovac, predsjednica 

Školskog odbora Osnovne škole Dragojle Jarnević saziva 

 

30. sjednicu Školskog odbora 

Osnovne škole Dragojle Jarnević 

 

koja će se održati dana 24.10.2023. godine (utorak) s početkom u 13.10 sati u 

prostorijama OŠ Dragojle Jarnević te predlaže sljedeći: 

 

Dnevni red 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 29. sjednice  

2. Prethodna suglasnost za zapošljavanje na radnom mjestu učitelja/ice 

prirode i biologije 

3. Prethodna suglasnost za zapošljavanje na radnom mjestu pomoćnika/ice u 

nastavi 

4. Razno 

  

 Molim vas da potvrdite svoj dolazak ili ispričate nedolazak na sjednicu Školskog 

odbora na e-mail adresu: ured@os-djarnevic-ka.skole.hr ili na tel.: 047/614-599. 

 

 

  S poštovanjem, 

                                    Predsjednica Školskog odbora 

____________________ 

Sanja Salaj, prof. 
Dostaviti: 

1. Sanja Salaj, predsjednica 

2. Jasna Korenić, član 

3. Davor Lesić, član 

4. Snježana Neuhold, član 

5. Iva Beljan Palajsa, član 

6. Mario Duka, član 

7. Vanesa Volner, član 

8. Iva Katić, ravnateljica 

9. Oglasna ploča Škole 

 

 

 

 



IZVOD IZ ZAPISNIKA SA 30. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

OSNOVNE ŠKOLE DRAGOJLE JARNEVIĆ ODRŽANE DANA 24. LISTOPADA 

2023. GODINE 

 

 

Sjednica je započela s radom u 13.10 sati. 

Sjednica je održana u prostorijama OŠ Dragojle Jarnević. 

Na sjednici je prisutno 5 od ukupno 7 članova. 

Na sjednici su također prisutne ravnateljica i tajnica koja je ujedno i zapisničarka. 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno se prihvaća. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa 29. sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 2) Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s L. Ceranić, 

mag. oecl. 

 

Ad 3) 

Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s I. Pekić. 

 

Ad 4) 

Ravnateljica je obavijestila nazočne članove o novostima vezanim za konstrukcijsku i 

cjelovitu obnovu škole i o načelno postignutom dogovoru o korištenju školske sportske 

dvorane Ekonomsko-turističke škole za učenike OŠ Dragojle Jarnević.  

 

 

Nije bilo daljnje rasprave. 

 

Sjednica je završila u 13.40 sati. 


